
Verslag jaarlijkse ledenvergadering van de 
buurtvereniging. 
zaterdag 10 maart 2012, Clubhuis Pétanqueclub d’Orion, Bergweg 5 
 

Verhinderd: Marlouk Alders, Wilna Hüpkens, Ton Frielink, Jan en Jenny 
Doornbosch, Hilde Groen, Harm de Jong. 
 

Aanwezig: 
Ab Schuurman, Bettie Ruigrok, Pim Oosterbaan, Dick Klein Schiphorst, Bert Schuuring, Ed Westera, 
Louise Vink, Anke Blank, Rob Smit, Flip Stembert, Wim van Meenen, Cobie Schouwenburg, Ren 
Kamminga, Loes Cappelle, Peter Dortmond, Niels van Manen, Hans de Heer, een belangstellende 
heer van de Kennemerweg en Ons Bloemendaal. 
 
1. Welkom en opening door de voorzitter van de vereniging Flip Stembert. 
Hij verontschuldigt Hilde Groen, die eigenlijk zou voorzitten, maar verhinderd is. 
 
2. De agenda wordt vastgesteld, zoals deze is voorgesteld. 
 
3. Vaststellen notulen vorige vergadering (29-3-2011) 
Er zijn geen aanmerkingen op de notulen van de vorige vergadering en deze worden aangenomen. 
 
4. Jaarverslag over 2011  Cobie, de “hulp”secretaris leest het verslag voor. De 
voorzitter bedankt Cobie voor dit verslag en ook voor het bijhouden van de correspondentie, de 
website en het vervaardigen van de nieuwsbrieven. 
Korte pauze, waarin Ren Kamminga en Niels van Manen de kascontrole uitvoeren. 
 
5. Financieel verslag over 2011 . De kascommissie keurt de financiën goed, waarna 
de vergadering de penningmeester décharge verleent. De voorzitter bedankt de penningmeester. 
 
6. Vaststellen begroting en contributie 2012 

Over de contributie worden diverse ideeën geopperd. Nu we van de gemeente vrijwel zeker geen 
subsidie zullen krijgen (in 2011 nog wel) willen we toch contributie kunnen heffen. Of noemen we 
het donatie? Welk bedrag? We besluiten met een meerderheid om: € 0,- tot € 10,- contributie te 
vragen aan de leden, op de bankrekening over te maken. 
 
7. Verkiezing bestuursleden 
Wim van Meenen is volgens de statuten aftredend. Hij is bereid om zich te laten herkiezen. 
Er zijn geen nieuwe bestuurleden aangemeld. 
De vergadering stemt in met voortzetting van het huidige bestuur. 
Voorzitter : Flip Stembert 
Penningmeester : Wim van Meenen 
Secretaris : Hilde Groen, ism Cobie Schouwenburg 
Bestuurslid : Rob Smit 
5e Bestuurslid : vacature 
 
8. Bestemmingsplan Bloemendaal (informatief) 
A. deel sport langs de Brederodelaan. 
Namens de werkgroep milieu en samenleving licht Rob Smit toe hoe de gemeente in een lastig 
parket is terechtgekomen, doordat in het nieuwe bestemmingsplan de (sport)strook langs de 
Brederodelaan niet met kunstgras en licht zou mogen worden uitgevoerd, terwijl de hockeyclub 
hiervoor wel een aanvraag heeft ingediend volgens het oude bestemmingsplan. Wellicht zouden 



individuele omwoners een brief naar de Gemeente kunnen sturen met een pleidooi voor het behoud 
van de landschappelijke waarden. Rob Smit zal hiertoe een voorbeeldbrief maken, die op de website 
komt, maar ook wordt rondgedeeld aan de omwonenden. 
B. deel Euphrasia. 
Namens de 6-koppige werkgroep licht Flip Stembert toe dat nu het ontwerp bestemmingsplan ter 
inzage ligt de werkgroep een zienswijze gaat indienen (voor 22 maart 2012). De bouwhoogte is nu 
wel gemaximeerd maar dat laat nog een grote toename van het bouwvolume toe. 
Mochten omwonenden het idee hebben dat hun huis in de toekomst minder waard zou worden door 
de ruimte die dit bestemmingsplan biedt aan de bouwplannen van een (eventueel) nieuwe eigenaar 
van het gebied, dan kan men planschade vergoeding vragen. Hiervoor moet men dan wel bijtijds 
zelf een zienswijze hebben ingediend, of die van de buurtvereniging hebben meeondertekend. 
 

9. Rondvraag. 
Betty Ruigrok vraagt alle aanwezigen: wees een ambassadeur voor de buurtvereniging. Vertel je 
buren erover en vertel je ervaringen. Persoonlijk contact werkt altijd het beste. Het secretariaat 
heeft dan ook graag een mailadres, zodat een nieuw bericht eenvoudig gecommuniceerd kan 
worden. 
Loes Cappelle vraagt naar de uitrit/inrit van het PZ terrein. Vermoedelijk is de huidige regeling 
tijdelijk en zullen de gemeentelijke plannen pas in werking treden als Park Brederode het park aan de 
gemeente overdraagt. 
Anke Blank vraagt de vergadering zich strikter te houden aan de vermelde vergadertijd. 
Niels van Manen: Steeds meer mensen sparen het plastic afval apart op. 
De brandgang rondom het nonnenbos is weer helemaal geschoond. Het is niet netjes dat bewoners 
afval (al dan niet biologisch) over het hek gooien. 
Zonnepanelen. Niels pleit voor gezamenlijk aanschaffen van zonnepanelen en vraagt naar ervaringen 
van anderen. Tevens twijfelt hij aan de stevigheid van de daken in de Dr. J. van Deventerlaan. 
Namens Joke van Manen stelt hij voor de mogelijkheid van een stadstuin/buurttuin te onderzoeken. 
Cobie reageert hier enthousiast op. 
Ed Westera biedt aan om nieuwsbrieven rond te brengen als dit nodig is. 
Verder komen nog even aan de orde: 
Hondenpoep en niet aangelijnde honden, Buurtbus, GSM-bereik. 
Over deze onderwerpen zal via de komende nieuwsbrief en via de website gecommuniceerd worden 
met de buurtbewoners. 
 
10. De buurtvideo “Van blekerij tot woonwijk” van Ab Schuurman was heel informatief en leuk 
om te zien. 
Ook leuk is het aanbod van Ab ism Pim: De buurtvereniging krijgt 10 DVD’s om als promotie te 
gebruiken voor nieuwe leden. Of voor leden die € 10,- of meer overmaken voor 2012. (mochten we 
meer nieuwe/betalende leden krijgen is er te praten over meer DVD’s 


